
 
   REGIJSKA ORGANIZACIJA ZASAVJE 

Gradimo človeško sedanjost za konkurenčno prihodnost 
 
 

 Kaj smo v Zasavju počeli od januarja do marca 
2011 

 
 

 V mesecu januarju in februarju so bile izvedene volitve v vseh 

zasavskih sindikalnih podružnicah 

 Udeležili smo se Državnega prvenstva SKEI v veleslalomu in tekih 

na smučeh 

 Izvedli smo dve seji Regijskega odbora, kjer smo evidentirali 

kandidate za funkcije v prihajajočem mandatu 

 SP ETI je organizirala 2. tradicionalni pohod na Kum 

 

 

 

 



 Organizirali smo posvet za delovne invalide na temo pravic, 

dolžnosti in varnega ter zdravega delovnega okolja  

                 

 

 V SP ETI uspešno izvedli III. redno skupščino 

 Pospešeno včlanjevali agencijske delavce 

 Zbirali podpise za oba referenduma 

 Se udeležili posvetov, ki jih je organizirala ZSSS v Zasavju 

 Sodelovali na tiskovni konferenci o Zakonu o malem delu 

 

 

 
 

                                                                Predsednica ReO Zasavje: 
                                                                              Mateja Gerečnik 

 
 
 
 

 


